

## THE CHURCH OF CHRIST IN CHINA HEEP WOH COLLEGE

中華基督教會協和書院

2021 - 2022

Circular No.32 (第三十二號通告)

171 PO KONG VILLAGE RD., TSZ WAN SHAN, KLN., HKSAR

香港九龍慈雲山蒲崗村道一七一號 Tal 雲世, 2222 4265, Par 傳表, 2222 26

Tel 電話: 2323 4265 Fax 傳真: 2323 3258

E-mail: info@ccchwc.edu.hk

Homepage: http://www.ccchwc.edu.hk

Dear Parents/Guardians,

17<sup>th</sup> December, 2021

S.1 First Term Examination Coverage 2021-2022

The First Term Examination will be held from 6<sup>th</sup> January, 2022 to 19<sup>th</sup> January, 2022. To help students build up a habit of organising their revision, a template to fill in the examination coverage are distributed to S1-3 students before each examination. Students are strongly encouraged to take initiatives to fill in the examination coverage table in order to better organise their revision.

In order to facilitate the transition from primary school, our school will provide the examination coverage of the S1 First Term Examination for parents' / guardians' reference. The arrangement of providing the examination coverage to parents / guardians of S1 students will be adopted in the First Term only. From the second term onwards, S1 students are expected by the school to take up their own responsibility in organising their revision.

Please advise your children to make the best use of their time to prepare for the examination.

Kindly acknowledge receiving and sign this circular by Parent App by 31st December, 2021 (Friday).

Yours faithfully,



Dr. Chu Kai Wing

Principal

This circular is posted on the school website (http://www.ccchwc.edu.hk) Archives / Letter to Parents

## 有關 2021-2022 年度中一級上學期考試事宜

上學期考試將於 2022 年 1 月 6 日 至 2022 年 1 月 19 日舉行。為協助同學培養良好温習習慣, 校方將於每次考試前,向中一至中三級同學派發考試範圍摘錄範本,並鼓勵同學主動摘記各科考 試範圍,以便温習。

為促進銜接,本校現提供上學期各科考核範圍予中一級家長參考。惟提供考核範圍之安排只 適用於中一級上學期考試。由下學期起,家長可參閱 貴子弟於上述範本摘記的資料,以了解相 關的考核資訊。請督促 貴子弟善用時間,努力温習,以爭取理想成績。

敬祈 台端於 12月31日(星期五)使用家長應用程式簽署電子通告。

此致

貴家長

校長 朱啟榮 博士 謹啟

二零二一年十二月十七日

本通告已上載於本校網頁(http://www.ccchwc.edu.hk) Archives / Letter to Parents

## S.1 First Term Examination Coverage 2021-2022

Subject	Paper	Date of examination	Coverage
中文	卷一	6 Jan	甲部:指定文言篇章(《楊修之死》、《岳飛之少年時代》、《弟椒塗墓誌銘》、《木蘭辭》); 乙部:課外篇章(白話文篇章及文言文篇章)
中文	卷二	6 Jan	甲部:實用文(書信); 乙部:命題寫作(記敍文、敍事寫人、敍事抒情)
English	G.E.	7 Jan	Section A: Comprehension: 2 texts (no source); Section B: Vocabulary: Upstream Unit 1a, 1b, 1c, 1d; Section C-F: Grammar Book (Unit 1, 2, 3, 4, 7, 11, 12, 13, 14, 22); Section G: Proofreading: All grammar items (incld. Grammar Book Unit 8, 9)
English	Writing	7 Jan	Writing 1 (Article); Writing 2 (Biography)
English	Listening	13 Jan	Task 1-2 (short tasks); Task 3-4 (long tasks, refer to Performance Plus p. 21-25)
English	Oral	12 Jan	Part A: Individual presentation; Part B: Reading aloud (Upstream U1a, 1d, 2a, 2d)
Mathematics		10 Jan	Ch 0-Ch 6
Chinese History		11 Jan	書頁 24 至頁 81
Geography		18 Jan	Ch.1,2,3,4,6
History		17 Jan	Topic 1 Notes; Textbook (1B) p. 208-210, 212-215
Integrated Science		14 Jan	Ch 1, 3, 5 & Ch 4 P.1-6
Life and Society		12 Jan	Topic 1: Rights and Responsibilities in HK; Topic 2: HKSAR Government (supplementary information on National Laws is NOT INCLUDED); Topic 3: Public Finance (Handout P.2 -P.6)